

ACI awarded ISO 22000 and HACCP certificates to Taclon Industries Ltd

(authorized by Hung Fook Tong
(Herbal Tea) Limited)



Accredited Certification International Limited has recently awarded ISO 22000 Food safety management system and Hazard Analysis and Critical Control Points (HACCP) certificates to Taclon Industries Ltd (authorized by Hung Fook Tong (Herbal Tea) Limited) with the certification scope of "Manufacture of soup, dessert, cooked rice, congee, drinks, herbal tea, tortoise plastron jelly and other jelly products". The achievement of ISO 22000 and HACCP certifications recognizes their effort for continuous improvement.

ISO 22000 is a standard developed to deal with food safety. It maps out what an organization needs to do so as to demonstrate her ability to control food safety hazards in order to ensure food safety. HACCP requires the analysis and control of biological, chemical, and physical hazards from raw material production, procurement, handling, manufacturing, distribution and consumption of the finished products. In general, uptake of ISO 22000 and HACCP is driven by companies in response to improve food safety, enhance social responsibility so as to increase consumers' confidence.



ACI devotes to deliver professional certification services to organizations in food production and catering industries. With our experienced audit team members, we will continue to upgrade organization's management system through our audit process. For further information, please contact our Customer Services Dept.



Accredited Certification International

ACI为德隆工业有限公司(获得鸿福堂(凉茶)有限公司授权)颁发ISO 22000 及HACCP 认证证书



国际认可认证有限公司近日向德隆工业有限公司（获得”鸿福堂（凉茶）有限公司”授权），颁发ISO22000食品安全管理体系证书及危害分析与关键控制点（HACCP）证书，认证范围为「汤，糖水，饭食，粥，饮品，凉茶，龟板膏及膏类产品的制造」。荣获ISO 22000和HACCP认证，认可了他们对持续改进的努力。

ISO 22000是为应对食品安全而建立的标准，它制订出一个组织需要怎样做以展示其控制食品安全风险的能力，以确保食物安全。此外，HACCP要求通过从原材料生产、采购、处理、搬运、制造、分配和消费之生物、化学和物理危害的分析和控制。一般情况下，采用ISO 22000和HACCP可驱动公司提高食品安全和增强社会责任，从而提升消费者的信心。



ACI专门为食品生产和餐饮企业提供专业的认证服务，透过我们经验丰富的审核团队，我们将继续努力通过审核过程，改善组织的管理系统。欲了解更多信息，请联络我们的客户服务部门。



Accredited Certification International